
Beantwoording verhelderende/technische vragen

Vragen gesteld: 
Via email            d.d.: 08 januari 2022

Vragensteller: B. van Sinten Partij: ABL

Portefeuillehouder:  J.H.C.M. Briels

Onderwerp: Eindafrekening afvalstoffenheffing

Vraag:
Vanuit enkele inwoners hebben we vernomen dat de eindafrekening van de afvalstoffenheffing 
niet altijd overeenkwam met het werkelijk aantal containers wat aan de straat heeft gestaan op 
het adres. De containers zijn, voor zover ons bekend, voorzien van een chip, dus zou de 
afrekening volgens het systeem moeten kloppen met de werkelijke ledigingen. 

Is er een (technische) oorzaak waardoor deze afrekening niet zou kunnen aansluiten op het 
werkelijk aantal ledigingen?

En is bekend hoeveel dit jaarlijks voorkomt?

Antwoord: 

Datum beantwoording: 


